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INTERPELACJA 
 

W sprawie sprzedaŜy lokali mieszkalnych 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie 
 
Coraz częściej zgłaszają się do mnie osoby , którym Miasto ma sprzedać lokal 
mieszkalny ale jakoś nie moŜe tego zrobić . l to nie ze względów formalnych ale 
organizacyjnych . 

l tu sprawa szczegółowa : 
JuŜ pór roku temu pytałem o problem ze sprzedaŜą lokalu mieszkalnego 
zamieszkiwanego przez [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 

Ochrony Informacji Niejawnych]. Miałem zapewnienie ,Ŝe stosowny wydział UMK zajmie się tą 
sprawą i wreszcie doprowadzi do sprzedaŜy , takŜe ze wzglądu na podeszły wiek 
osoby wynajmującej, l minęło prawie pół roku i nic . Takie sygnały mam coraz 
częściej. 
 
Uprzejmie proszę więc o następujące informacje : 

1. Ile jest osób oczekujących na zrealizowanie sprzedaŜy mieszkań , wg jakiejś 
ustalonej daty i porównawczo pół roku wcześniej ? 

2. Jakie są główne problemy ze sprzedaŜą mieszkań, jakiej ewentualnie pomocy 
Państwo oczekujecie od Rady Miasta ? 

3. Jaka jest sytuacja ws [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 
dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta 

Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], kiedy i co moŜe być wobec niej podjęte 
, takŜe biorąc poć uwagę Jej wiek ? 

 
Uprzejmie proszę o informację w tych sprawach , a w sprawie [wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] proszą takŜe 
o stosowną informację na jej adres . 
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